
Geachte minister,

Met dit schrijven maak ik bezwaar tegen uw voornemen om de jacht op het haas en konijn in Utrecht te 
sluiten.
In het gebied waar ik veel aan faunabeheer doe – daar hoort ook jagen, beheer en schadebestrijding bij – is 
een overvloed aan hazen. In onze WBE tellen we ieder jaar – de voorjaarstelling – vooral vogels (heel veel 
ganzen) maar ook hazen. Alhoewel alle tellers weten dat overdag hazen tellen natuurlijk flauwekul is. Het 
vraagt een zeer geoefend oog om overdag een in zijn leger te zien liggen. De meesten zien het niet eens.
Wil je goed tellen, dan moet dat ’s avonds / ’s nachts gedaan worden. Met een warmtebeeld camera.

Bij ons in het gebied – de zeer stabiele afschotcijfers zijn daar het bewijs van – is een stabiele en gezonde 
hazenstand.

Daar wil ik nog bij opmerken dat het faunabeheer dat ik doe voor dat deel waar het geweer bij te pas komt 
uit 3 onlosmakelijke delen bestaat. Namelijk – jacht – beheer en – schadebetrijding. Haalt u één van die delen 
weg – ook nog eens met niet te volgen argumenten met totaal verkeerde aannames – dan ondergraaft u 
daarmee ook het draagvlak voor de delen beheer en schadebestrijding. Essentieel in een land als Nederland 
waar echte natuur niet meer aanwezig is. Er moet beheerd worden.

Kortom: ‘weg motivatie voor beheer en schadebestrijding’.

Er is dus geen enkele reden te bedenken waarom de jacht op haas (en konijn) in Utrecht gesloten zou moeten 
worden.

Ik adviseer u dit voornemen niet door te zetten en daarnaast een goed (!) telprotocol voor het haas op te 
laten stellen zodat u in de toekomst een besluit kunt nemen op objectieve getallen in plaats van door emotie 
gemanipuleerde zogenaamde telgegevens


